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Valmistelija  
 
Vanhustentalosäätiön toimitusjohtaja Jaana Viitala esittelee säätiön viime 
vuoden toimintaa ja ajankohtaisia asioita. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee toimitusjohtajan selvityksen tiedoksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. Kaupunginhallitus päätti kutsua koolle neuvottelut 
Satakunnan hyvinvointialueen kanssa koskien Kanervakodin toiminnan 
jatkoedellytyksiä. 

 
 
Täytäntöönpano - 
 
Lisätietoja antaa Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää, 044 577 2210 
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Valmistelija Mika Hatanpää 
 
Perjantaina 9.5.2025 käytiin neuvottelut Kanervakodin vanhuspalvelujen 
järjestämisestä Kankaanpäässä. Tapaamiseen osallistuivat kaupungin 
puolesta kaupunginjohtaja sekä kaupunginhallituksen puheenjohtaja Mikko 
Uusitalo. Mukana oli myös Kankaanpään Vanhustentalosäätiön 
toiminnanjohtaja Jaana Viitala ja aluehallituksen jäsen Keijo Kerola. 
 
Satakunnan hyvinvointialueelta neuvotteluihin osallistuivat 
hyvinvointialueen johtaja Tero Mäkiranta sekä toimialuejohtaja, 
ikääntyneiden palvelut Jaana Männikkö. 
 
Keskusteluissa käytiin läpi Kanervakodin toiminnan nykytila, tulevaisuuden 
tarpeet ja jatkoedellytykset toiminnan jatkamiseksi.  
 
Neuvottelut käytiin rakentavassa hengessä ja yhteinen tahtotila turvata 
ikäihmisten palvelut oli vahvasti esillä. 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee selvityksen Kanervakodin neuvotteluista 
tiedoksi. 
 

Päätös    
 
 
Täytäntöönpano - 
 



Lisätietoja antaa Kaupunginjohtaja Mika Hatanpää, 044 577 2210 
 

 


